
UCHWAŁA NR VIII/37/2015 

RADY GMINY BAKAŁARZEWO 

z dnia 30 czerwca 2015 r. 

w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Bakałarzewo  

 

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2013 r. poz. 594 ze zm.) i art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca           

1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U.  z 2013 r. poz. 267 ze zm.), 

uchwala się co następuje: 

§ 1. 

Po rozpatrzeniu skargi z dnia 6 marca 2015 r. na działalność Wójta Gminy Bakałarzewo 

dotyczącej stanu nawierzchni drogi, po zapoznaniu się z wyjaśnieniami organu 

wykonawczego Gminy Bakałarzewo, postanawia się uznać skargę złożoną przez 

Mieszkańców wsi Zdręby, Sołtysa wsi i Radę sołecką za nieuzasadnioną. 

§ 2. 

Uzasadnienie rozstrzygnięcia stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Bakałarzewo do poinformowania 

skarżących o sposobie załatwienia skargi poprzez przesłanie odpisu niniejszej uchwały wraz z 

załącznikiem. 

§ 4. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

mgr inż. Grzegorz Kozłowski 

 



 

 

Załącznik  

    do uchwały nr VIII/37/2015 

                                                                                                                     Rady Gminy Bakałarzewo 

                         z dnia 30 czerwca 2015 r. 

 

UZASADNIENIE 

W dniu 6 marca 2015 r. do Wójta Gminy Bakałarzewo wpłynęła skarga Mieszkańców wsi 

Zdręby, Sołtysa wsi i Rady sołeckiej na stan nawierzchni drogi, która „powinna być pokryta warstwą 

utwardzonego żwiru, a nie rozjeżdżonego błota”. Zgodnie z art. 229 pkt. 3 Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego organem właściwym do rozpatrzenia skargi  jest rada gminy. Po zapoznaniu się z 

treścią skargi oraz wyjaśnieniami Wójta Gminy Bakałarzewo Rada Gminy Bakałarzewo postanowiła 

uznać skargę za nieuzasadnioną.   

 W związku ze skargą mieszkańców, w Urzędzie Gminy Bakałarzewo zorganizowane zostało 

spotkanie 10 marca 2015 r., w sprawie uszkodzeń nawierzchni dróg gminnych położonych 

w obrębie budowy linii napowietrznej 400 kV. W spotkaniu uczestniczyli: Wójt Gminy - Tomasz 

Naruszewicz, pracownik Urzędu – Olga Szydłowska, Sołtysi wsi: Karasiewo, Nowy Dwór, Nowy 

Skazdub, Słupie, Stara Chmielówka, Stary Skazdub, Zdręby oraz przedstawiciele firmy IDS-BUD: 

Sylwester Sypuła, Dariusz Roszkowski i Marian Kutyło. Mieszkańcy Gminy zgłaszali swoje skargi na 

stan dróg, które zostały uszkodzone przez ciężki sprzęt budowlany. Przedstawiono problem 

z dojazdem do posesji, wskazano konkretne odcinki, które wymagają natychmiastowej naprawy oraz 

zaproponowano obejrzenie dróg w terenie. Kierownik robót przedstawił stanowisko firmy IDS-BUD 

w tej sprawie. Przedstawiciele firmy oświadczyli, że aktualnie trwają prace naprawcze w miejscach 

szczególnie zniszczonych, gdzie istnieją największe problemy z przejazdem. Jednocześnie 

zadeklarowali, że po zakończeniu prac przywrócą drogi do stanu pierwotnego.  

Deklaracje firmy IDS-BUD odnośnie poprawy jakości dróg gminnych zniszczonych w czasie budowy 

linii 400 kV zostały zrealizowane. Na drogi gminne nawieziono „żwir z glinką”, który następnie został 

utwardzony i wyrównany. Dzięki temu droga stała się w pełni przejezdną. 

 

 

 

 

 


